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PROTOKOLL ZONMÖTE I ZON 5/6. 2024-01-24 

Plats: Lionslokalen i Forshaga 

§1. Mötet öppnades av ZO Per-Åke Persson som hälsade alla välkomna.  
§2. Till ordförande valdes Per-Åke Persson LC Eda och sekreterare för mötet valdes Gunnar 
Magnusson LC Grums. 
§3. Närvaro. 19 Lions från 7 klubbar deltog. Arvika och Kil saknades. 
§4. 2 övriga frågor anmäldes. Dagordningen godkändes. 
§5. Val av ZO 2024–2025. 
Peter Jakobsson LC Kristinehamn valdes till ny ZO för verksamhetsåret 2024–2025. 
Peter J tackade för förtroendet och Per-Åke P överlämnade ordförandeklubban. 
§6. Vice ZO blir vakant då ingen var beredd att ställa upp. Nytt försök görs vid nästa zonmöte. 
§7. VDG1 Anna-Lena Bohlin presenterade sig och informerade om Lions stora projekt 1.5, 
vilket innebär att siktet inom Lions är att vi ska vara 1.5 miljoner medlemmar i världen före 
30 juni 2027. Distrikt 101M har idag 1017 medlemmar enl. Anna-Lena B. Distriktet siktar på 
45 nya medlemmar av dessa blir det netto 25 kvar. Förhoppningen är att ingen klubb 
försvinner. 
Viktiga punkter i 1.5 projektet är: 

1. Bilda nya klubbar 

2. Nya medlemmar 

3. Vårda våra egna medlemmar 

Vi ska vara stolta över vår verksamhet och arbetet inom Lions. Vi gjorde en workshop på det 
underlag vi fick; 

• Formulär för nya medlemmar 

• Handlingsplan för klubbar 

Respektive Lionklubb presenterade därefter sina noteringar i Handlingsplanen. A-L B tackade 
för det som framfördes och påminde även om kommande Distriktsmötet i Karlstad 19–20/4 
på Hotell Winn. 
§8. Klubbrunda blev inbakad i ovanstående workshop när klubbarna redovisade sina planer. 
§9. Övriga frågor 

-Bengt Nilsson LC Kristinehamn hade en fråga om ”Sticke” som är en mjukisigelkotte som 
togs fram för att överlämnas till barn i svåra situationer. Han vill att vi inventerar våra förråd. 
LC Kristinehamn tar gärna emot dessa. Bengt N. har även efterfrågat möjligheten att göra 
nya, minsta beställning är 1000, vilket inte är aktuellt.  
-Per-Åke Persson delade ut brev med utmärkelser till medlemmar som respektive Lionklubb 
får överlämna till berörda medlemmar. 
§10. Nästa möte blir i början av april i Forshaga. Separat kallelse kommer. 
§11. Mötet avslutades av Per-Åke P. och vi tackade LC Forshaga för mat och dryck. 
Ett stort tack till Per-Åke Persson som hoppade in som ZO den gångna perioden. 
 

Grums 2024-01-24 

Gunnar Magnusson LC Grums/sekreterare 

 

Bifogar dokument från de klubbar som inkommit angående klubbarnas framtida planer 
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LC Eda 

Klubben har för närvarande 15 medlemmar. De flesta är aktiva och med på våra möten och 
aktiviteter. Per-Åke Persson är zonens ZO. 
Den aktivitet som vi får in mest pengar på är den vecka som vi ansvarar för Wåffelcaféet i 
Skillingmark. Där har vi också ett större lotteri. 
Flera gånger under året har vi deltagit med ett chokladlotteri vid olika tillställningar runt om i 
kommunen. I Edaparken hade vi också loppisförsäljning. 
I somras var vi vid Kölaladan med vår Fiskedamm. 
Som tack för att vi sponsras av Jula med lotterivinster var vi med och serverade kaffe och tårta när 
Jula hade jubileum. 
Vi har betalat de rekommenderade avgifterna och skickat 20.000 kronor till MD Sveriges 
Ukrainainsamling. Lokalt har vi stöttat styrelsen i FH Åmotfors med en slant och Eda skyttegille har 
fått 20.000 kronor. Skyttegillet har en stor ungdomsverksamhet. 
Förutom månadsmötena har vi haft arbetsmöten där vi tillverkat lotterivinster och i december gjorde 
vi julbockar som vi sålde. Sorterat loppisgrejer har vi också gjort. Ett studiebesök har vi haft där vi 
besökte nybyggd miljövänlig möbelfabrik i Magnor. 

 

LC Grums  

Vi har under verksamhetsåret utökat med 2 medlemmar. Det är en ny medlem och en 
transfer från Åmål. Klubben består av 16 medlemmar. Vi har nästan alltid 100% närvaro på 
möten och aktiviteter. 
Under året har vi haft insamling för behövande barn i Grums och Ukraina. Samarbete med 
Diakon i Grums församling som delat ut matkassar till behövande familjer. Lions insamling 
gav 15000 kr som skänktes till familjerna. Vi skänkte 6000 kr till Ukraina (kaminer). 
Vår julmarknad genomfördes 1:a advent. 
På gång: 
Interna aktiviteter. HLR genomfört för medlemmarna. 
Olika medlemsförslag behandlas. 
Planering inför påskparaden på påskafton. Utdelning av vårt stipendium, musikkår, drillflickor 
och musikunderhållning samt utdelning av godis. De bäst utklädda påsk gummor/gubbar får 
även ett diplom och en mindre summa pengar. 
Bössinsamling planeras i maj för Ukraina. 
Verksamhetsåret avslutas med vårfest i juni för alla medlemmar med familj. 

 

LC Kil 

Vi är endast 7 medlemmar varav 4 som är aktiva. 
Vi 4 kommer att medverka som funktionärer på Fårfesten 29/2 och 2/3 för att få in lite 
pengar till klubben. 
Framtiden är oviss. 
Britt Nilsson 
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LC Forshaga 

I Forshaga är vi 9 medlemmar idag inga nya tyvärr 

8/10 Tårtor till kommunens äldreboende 

Loppis, Julmarknad och försäljning av Julfemman (lotteri) 
Birgit Bibbi Aronsson 

LP LC Forshaga 

 

LC Kristinehmn. 

Vi är 35 medlemmar. 
Aktiviteter före jul.  
Jultjugefemman. Ett julkort som säljs med ett motiv av en lokal konstnär. Nettot ca. 20.000:- 
går till kyrkans Diakoni verksamhet. 
Luciaverksamhet tillsammans med kyrkan. Inför en fullsatt kyrka får vi presentera vår 
verksamhet samt dela ut vårt kulturstipendie på 10.000:- 
Loppis tillsammans med KFUM varje lördag. Ger varje förening ca. 60.000:-/År. Vi ansvarar för 
utmärkning av marknadsplatser på kommunens marknader höst och vår. Arvode 20.000:- per 
marknad. 
Under tiden jan. till påsk anordnar vi Tipspromenader varje söndag. Ca. 250 pers. går varje 
söndag. 

 

LC Karlstad/Almen 

Vi är nu 15 kvinnor i Karlstad/Almen. Vi gör vad vi kan för att få flera. Men det är alltid någon som 
faller ur, mest pga ålder. Vi har enkät för de som kommer in i klubben och de som går ur. Ett bra 
verktyg tycker jag. 
Vi har våra aktiviteter som vanligt, Lillerudsdagarna, Haga Marknad, tipspromenader och deltar i 
Julmarknaden på Alster. Vi säljer appen Restaurangchansen för att dryga ut admin kassan. 
Äter lite gott och trivs på våra möten. 

Anna-Lena LC Karlstad/Almen 

 

LC Hagfors: 

Klubbmöte tillsammans med MC klubben i februari. 

Besök från DG i mars. Bowling på aprilmötet. 
Annonsblad i samband med traditionella vårmarknaden i mitten på maj. Ger oss en hel del jobb i 
mars- maj. Och själva marknaden kräver givetvis också mycket arbete. 

Vi skall också fixa till en ny lokal för förvaring av marknadsbodar och rekvisita för klubben. 

Klarar vi det ovannämnda då är vi nöjda! 


